



學生宿舍委員會通告

三年級及以上非本地生申請 2023/24 年度宿舍

於2020/21年度或之前入學之非本地生，如欲於2023/24年度入住學生宿舍，請於截止日期前遞交網上申請表。

1. **申請資格**：三年級及以上（即2020年或之前入學）之非本地生。
2. **截止日期**：2022年11月15日23:59。
3. **宿位數目**：為已用畢三年保證住宿名額同學人數之一半。
4. **宿位分配**：八成以評分分配，兩成以私人理由特別遴選方式分配。
5. **詳細安排**：
 - 5.1 於2023年9月前仍有一年保證住宿名額之申請者，可獲派2023/24年度全年宿位。
 - 5.2 於2023年9月前仍有一學期保證住宿名額之申請者，可獲派2023/24年度一學期宿位（上或下學期），其另一學期之宿舍申請將依上述第3項及第4項處理。
 - 5.3 於2023年9月前已曾入住宿舍三年之同學，將按上述第3項及第4項處理。
6. **評分機制**：詳見2022年9月21日之公佈。
7. **申請方法**：請透過委員會網頁之連結登入網上申請系統。
8. 如欲提交補充或證明文件，請以「[性別]+[申請者姓名]+[學生編號]+need/proof」，如「M Ho Shui Yiu 1155889900 need.jpg」為檔案名稱於截止日期前寄本會郵箱(ccc_hostel@cuhk.edu.hk)。
9. 本會將複核申請表上所填各項目，如發現虛報、隱瞞事實或偽造證明者，除取消其申請資格外，並將交有關部門予以記錄及處分。
10. 獲選名單將於12月下旬至1月上旬於本委員會網頁公佈。落選同學如有特別需要入住宿舍，可向本會申請「特別遴選」，截止日期為2023年1月31日。
11. 所有收取資料及文件均為處理宿舍申請及管理或處理學生事宜之用。
12. 最終安排將視乎新冠肺炎疫情發展而定。崇基學生宿舍委員會保留派發宿位之最後決定權。

此佈



崇基學院學生宿舍委員會啟

2022年10月21日



香 港 中 文 大 學
崇 基 學 院

CHUNG CHI COLLEGE
THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG



NOTICE FROM STUDENT HOSTELS COMMITTEE

Application for Hostel in 2023/24 for Year 3 & above Non-local students

Nonlocal students admitted in 2021/21 or before shall submit hostel application before the deadline if they wish to stay in student hostel in 2023/24.

1. **Eligibility:** all year 3 and above (i.e. admitted in 2020 or before) non-local students.
2. **Deadline:** 23:59 of November 15, 2022.
3. **Places available:** half of the number of eligible students who have used up the 3 years' guarantee quota.
4. **Assignment:** 80% by the Hostel Point System and 20% by Personal Reason Special Selection.
5. **Detail arrangement:**
 - 5.1 students who still have one year quota before Sept 2023 will be offered a hostel place in 2023/24.
 - 5.2 students who have one term quota before Sept 2023 will be offered a hostel place for one term only (either fall or spring term), the other term will be assigned according to item 3 & 4 listed above.
 - 5.3 Students who used up the 3 years' quota will be assigned according to item 3 & 4 listed above.
6. **Assessment:** refer to the notice posted on September 21, 2022
7. **Application:** via the link to the online application system at the Committee webpage
8. Applicants who would like to submit proof or additional information shall send the file with filename of "[sex] + [name of applicant] + [SID] + need/proof" , e.g. "M HO Shui Yiu 1155889900 need.jpg" to the Committee (ccc_hostel@cuhk.edu.hk) before the deadline.
9. The information provided will be checked. The application will be revoked if any false information, inaccurate information or forge document is found. Besides, such cases will be forwarded to related units for following up on disciplinary action.
10. The result will be announced in late December or early January at the Committee webpage. Unsuccessful applicants could apply for "Personal Reason Special Selection" if needed. The deadline for application is on January 31, 2023.
11. All information/document collected will be used for the hostel allocation and management, and handling student issues.
12. The final decision depends on the development of the COVID-19 pandemic. Chung Chi College Student Hostels Committee reserves the right of assigning the hostel place.



Chung Chi College Student Hostels Committee

October 21, 2022